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ACTA DE LA JUNTA DE CENTRE DE LA FCHS 
 
Número:  5-18 
Data:  11 de juliol de 2018 
Durada:  de les 10 h a les 11h. 
Lloc:  sala de graus Germà Colón 

Assisteixen a la reunió 
Equip de Deganat: 
Andreu Casero Ripollés, degà de la FCHS 
Javier Vellón Lahoz, secretari de la FCHS 
Patricia Salazar Campillo, vicedegana de Grau i Màsters de la FCHS 
Esther Monzó Nebot, vicedegana d’Infraestructures de la FCHS 
Kim Schulte, vicedegà del grau en Traducció i Interpretació 
Ana Vernia, vicedegana del grau en Mestre o Mestra d’Educació Primària 
Carles Rabassa Vaquer, vicedegà del grau en Història i Patrimoni 
Mónica Velando Casanova, vicedegana del grau en Humanitats: Estudis 
Interculturals 
Susana Miquel Segarra, vicedegana del grau en Publicitat i Relacions Públiques  
Roberto Arnau Roselló, vicedegà del grau en Comunicació Audiovisual 
Jorge Martí Contreras, vicedegà del grau en Mestre o Mestra d’Educació Infantil 
Mª Carmen Campoy Cubillo, vicedegana del grau en Estudis Anglesos 
Pilar Ezpeleta Piorno, directora del Departament de Traducció i Comunicació 
Xavier Marzal Felici, director del Departament de Ciències de la Comunicació 
Josep Benedito en nom de Víctor Mínguez Cornelles, director Departament 
d’Història Geografia i Art 
Antonio Ripollés Mansilla, director Departament d'Educació i Didàctiques 
Específiques 
Reina Ferrández Berrueco, directora Departament de Pedagogia i Didàctica de les 
Ciències Socials, la Llengua i la Literatura 
 
Representació del PDI 
Begoña Bellés Fortuño 
Alberto Cabedo Mas 
María del Carmen Corona Marzol 
Adolf Piquer Vidal 
María Auxiliadora Sales Ciges 
Mercedes Sanz Gil 
 
Representació del PAS 
Alicia Bruno Romero 
Sari Mallench Martí 
Mª Luz Pérez Soler 
 
Representació dels màsters 
Sonia Paris Albert 
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Representació d’altres centres 
Raquel Flores Buils en nom d’Ana Alarcón 
 
Representació de l’estudiantat 
 
Excusen l’absència 
José Manuel Badía Contelles 
Mercedes Cazalilla Hoyofrío 
Iván Checa González 
Carmen Emo Barberá 
Mª José Esteve Ramos 
José Manuel Marco Borillo 
Ignasi Navarro Ferrando  
Juan Carlos Palmer Pereira 
Vicent Sanz Rozalén 
Isabel  Mª Vicent Soriano-Canós 
 

Ordre del dia 
1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior (13/06/2018) 
2. Informe del degà. 
3. Informe i aprovació, si escau,  de les guies docents dels graus de la FCHS 
per al curs 2018-19 
4. Informe i aprovació, si escau, de les guies docents dels màsters de la FCHS 
per al curs 2018-19 
5. Informe sobre els espais de l’ampliació de l’edifici de la Facultat 
6. Altres assumptes de tràmit. 
7. Torn obert de paraules. 
 

Desenvolupament de la sessió   
 

Abans de desenvolupar l’ordre del dia, es demana a la Junta si s’accepta incloure un nou 
punt a l’ordre del dia. El Departament de Traducció i Comunicació sol·licita l’adhesió de la 
FCHS a la proposta d’investidura d’Anna Lluch com a Doctora Honoris Causa. Aquesta 
petició s’ha fet de manera urgent quan ja s’havia enviat l’ordre del dia; per aquesta raó no 
hi apareix. 
 
S’afegeix per assentiment. 
. 
 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la s essió anterior 
 
S’aprova per assentiment. 
 

2. Informe del degà 
 

El degà informa sobre els següents temes: 
 
1.- Qüestions relacionades amb el reglament intern i la composició de les comissions de 
graus. 
El degà informa de la reunió que ell i el secretari de la FCHS van tindre amb Andrea 
Planchadell, vicerectora adjunta de revisió normativa i simplificació. 
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En aquesta reunió se li va transmetre a la vicerectora algunes de les qüestions que, des de 
la FCHS es considera que haurien d’estar sotmeses a una revisió, i que formaven part del 
programa amb què el degà va concórrer a les eleccions de centre. 
 
En primer lloc, el tema del reglament intern de les juntes de centre. En aquest tema se li van 
plantejar dos aspectes: 

• Reconsideració del nombre de membres nats a la Junta. 
• El reglament hauria de garantir la participació de tots els col·lectius d’una manera 

més equitativa. 
 

Pel que fa a les comissions gestores de graus, se li van plantejar dues qüestions: 
• Necessitat d’una major flexibilitat en la composició de les comissions, de manera que 

cada comissió puga organitzar el seu organigrama de membres, fins i tot amb 
dotació de crèdits, en funció de l’operativitat relacionada amb les singularitats de 
cada grau. 

• Representativitat de les comissions gestores de graus, sobretot quan es tracten 
temes com els plans d’estudis en els quals es veuen implicades moltes àrees i 
col·lectius de professorat. Caldria treballar per aconseguir fórmules que garantiren la 
representativitat d’aquest tipus de comissions. 

 
La vicerectora va mostrar el seu acord amb totes les propostes que se li van transmetre. 
 
2.- Ja s’han enviat als departaments, vicedeganats de graus i coordinacions de màsters les 
Jornades de Foment de la Investigació. En la convocatòria d’enguany es mantenen les dates 
anteriors: fins al 30 d’octubre per rebre els treballs i les jornades se celebraran a novembre. 
Com ja es va informar a la Junta anterior, la idea és canviar la data de realització de les 
jornades als mesos d’abril o maig, i que els treballs es publiquen en un format diferent al de 
la revista: com a capítols de llibre perquè tinguen major índex d’impacte. 
Es demana la col·laboració de tots i de totes per donar difusió a aquestes jornades. 
 
3.-El degà informa sobre el cursos gestionats per la professora Mª Luisa Cuerda, de la 
FCJE, amb un conveni amb la Conselleria de Justícia per a la realització d’activitats de 
formació i de recerca en matèria de violència contra la dona. A la FCHS, l’Institut d’Estudis 
Feministes i de Gènere i el Departament de Traducció organitzen activitats de formació que 
han de desenvolupar-se abans de novembre de 2018: 

• De la discriminació als delictes d’odi: invisibilitat i victimització dels gèneres (Esther 
Monzó, Institut d’Estudis Feministes) 

• Curs per a operadors judicials que treballen amb víctimes estrangeres que no 
dominen la llengua del procediment (Anabel Borja i Mª Jesús Blasco, Departament 
de Traducció). 

A més, hi haurà altres activitats –congressos, jornades, cursos- organitzats pel professorat 
de la FCJE. 
 
4.- La Unitat d’Igualtat de la UJI organitza una assignatura de Gènere i Societat convalidable 
per 2 crèdits ECTS quan es cursa em combinació amb el mòdul comú (transversal per a tots 
el centres de la UJI) i per 1 crèdit ECTS quan es cursa després d’haver superat el mòdul 
comú i el mòdul específic de cada centre. 
En el cas de la FCHS, els temes amb els quals participa en l’assignatura són els següents 
(cada tema equival a una sessió de dues hores i dues hores de treball autònom): 

• Per una perspectiva no patriarcal des de les ciències humanes i socials. 
• El llenguatge com a eina de transformació social. 
• Perspectiva de gènere en la cultura visual. 
• Perspectiva de gènere en la cultura audiovisual. 
• Transformació igualitària amb l’educació i la pedagogia. 
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El professorat implicat de la FCHS és el següent: Maria Medina, Juncal Caballero, Marta 
Renau i Anna Marzá. 
 
5.- El degà informa sobre nomenaments per diferents comissions: 

• Comissió de Política lingüística: Esther Monzó i Adolf Piquer (director de l’Institut 
Interuniversitari de Filologia Valenciana) 

• Comissió d’Igualtat: Esther Monzó i Javier Vellón. 
 
6.- Finalment, el degà informa sobre els nomenaments de vicedegà i de videgana de les 
comissions dels graus de Mestre i Mestra de Primària i d’Infantil: Ana Vernia en el cas de 
Primària i Jorge Martí en el d’Infantil. 
El degà mostra el seu agraïment públic als dos, per la seua responsabilitat i implicació en la 
gestió dels graus. A més, exposa la seua preocupació per les dificultats trobades en el 
procés de nomenaments d’aquests vicedeganats, ja que moltíssima gent dels departaments 
més directament implicats en aquests graus ha rebutjat l’oferiment. Apel·la ara a la 
responsabilitat de tots i de totes a l’hora de participar i d’implicar-se a les comissions 
gestores dels graus esmentats, sobretot en uns moments com els actuals, quan es va a 
desenvolupar i implementar el nou pla d'estudis. 
 
 

3. Informe i aprovació, si escau, de les guies docents  dels graus de la FCHS per al 
curs 2018-19  
 

El degà comença expressant el seu convenciment de que és important que la Facultat tinga 
responsabilitat en aquest tema per solucionar qüestions que van més enllà de l’activitat dels 
coordinador. 
Manifesta el seu agraïment a tots els implicats en el procés de revisió de les guies docents 
per al curs 2018-19, la qual cosa possibilita que l’estudiant puga consultar al SIA la 
informació sobre les assignatures. 
Comenta que no hi ha cap incidència. 
Mª Carmen Campoy informa de que hi ha una assignatura que encara no té professorat 
assignat i, per tant, s’ha decidit ficar com a responsable de la guia a un professor a temps 
complet. 
El degà contesta que no és un canvi substancial perquè no afecta el contingut de la guia. 
 
S’aprova per assentiment  
 
 

4. Informe i aprovació, si escau, de les guies doce nts dels màsters de la FCHS per 
al curs 2018-19 
 

El degà manifesta el seu agraïment a tots els implicats en el procés de revisió de les guies 
docents per al curs 2018-19, la qual cosa possibilita que l’estudiant puga consultar al SIA la 
informació sobre les assignatures. 
Comenta que no hi ha cap incidència. 

 
S’aprova per assentiment. 
 

5.  Informe sobre els espais de l’ampliació de l’ed ifici de la Facultat 
 
El degà indica que, atesa la importància del tema, s’ha decidit incloure aquest punt a l’ordre 
del dia, amb la finalitat d’ampliar la informació que es va transmetre a la Junta anterior i de 
compartir amb la Junta les gestions que s’estan fent per part de l’equip deganal. 



5 
 
 

Comença la seua exposició amb la contextualització del problema. La FCHS té un edifici 
d’ampliació –el conegut com a ‘edifici dels colorins’- que es va cedir per als graus de 
medicina i infermeria mentre es construïa el seu edifici. 
Actualment s’ha inaugurat l’edifici 1 de Ciències de la Salut i resta pendent l’edifici 2. La 
conclusió d’aquesta segona fase és molt important per a la FCHS, ja que, aleshores, es 
traslladaran allí totes les dependències del segon pis de la FCHS (Departament de 
Psicologia), i, per tant, es podran habilitar per a despatxos, espais per a associats, becaris, 
grups d’investigació, etc. A més, també es faran canvis al primer pis: noves aules, ampliació 
del deganat, seminaris docents, etc. 
Tot està pendent del pressupost de Conselleria. A hores d’ara no hi ha cap partida 
pressupostària per a aquesta finalitat. Les previsions apunten a que, quan comence l’obra, la 
construcció trigarà 2-3 anys a acabar-se. 
A continuació, el degà passa a explicar quina és la situació de disponibilitat de l’edifici 
d’ampliació mentre dura l’obra del nou edifici. 
Inicialment, dues plantes d’aquest edifici eren per a la FCHS (quan Psicologia encara 
pertanyia a aquesta Facultat) i 1 per a serveis general de la Universitat. 
Quan el Departament de Psicologia passà a Ciències de la Salut, calia reorganitzar la 
distribució dels espais de l’edifici. 
El degà i la vicedegana d’infraestructures van tenir una reunió amb els dos vicerectors 
d’infraestructures, l’eixent i l’entrant, per tractar aquest tema. Se’ls va informar de que l’antic 
equip deganal va cedir una de les dues plantes de la FCHS per a serveis generals, i per tant, 
només una planta era per a la FCHS. Aquest acord no va passar per Junta de centre. 
El degà i la vicedegana van contestar que no era un bon acord per a la FCHS, i van 
argumentar que la FCHS sempre ha tingut una bona disposició per acceptar totes les 
propostes i, a canvi, les solucions per a la Facultat sempre són a futur, mai es consoliden. 
A hores d’ara continuen les negociacions. S’ha aconseguit la cessió de tres espais no 
previstos inicialment, un dels qual serà per a becaris pre i postdoctorals de la FCHS (15-16 
aproximadament). 
El degà acaba el seu informe indicant que si a setembre no hi ha una resposta per continuar 
les negociacions amb el vicerectorat, es demanarà a la Junta alguna mena d’acció per 
recolzar els interessos de la FCHS. 
A continuació, el degà dóna la paraula als membres de la Junta. 
Adolf Piquer demana aclariments sobre com va gestionar l’anterior equip la cessió dels 
espais i si és veritat que la decisió no va ser sotmesa a la Junta. 
El degà li ho confirma. 
 

6. Proposta a la Junt d’adhesió a l’investidura d’A nna Lluch com a Doctora 
Honoris Causa 
 

La directora del Departament de Traducció i Comunicació, Pilar Ezpeleta, exposa les 
motivacions i el currículum abreujat de la doctora Anna Lluch, que han motivat la proposta 
de la seua investidura com a Doctora Honoris Causa (Annex B). 
El degà indica que al deganat està dipositat el currículum complet per si algú vol consultar-
lo. Mostra, a més, la seua satisfacció per la proposta, sobretot perquè és un exemple 
d’interdisciplinaritat, una línia molt propera al camp de treball de la FCHS. 
 
S’aprova per assentiment. 
 

7. Altres assumptes de tràmit  
 
No hi ha. 
 

8.  Torn obert de paraules 
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Reina Ferrández demana aclariments sobre el tema de cessió de dos plantes per als serveis 
generals per part de l’anterior equip. 
El degà li confirma aquesta cessió i es remet a tot el que s’ha exposat al punt 5 de l’ordre del 
dia. 
Adolf Piquer pregunta per uns crèdits de lliure configuració relacionats amb una activitat 
programada des del departament de Filologia. Se li indica que aquest tema no passa per 
Junta de centre i que, com a tema administratiu, se li donarà informació posteriorment. 
 
El degà alça la sessió, de la qual, com a secretari estenc aquesta acta 
 
 
El secretari                                                                                Vistiplau, 
 
       
 
        El degà 
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Annex A. Acords presos 

 
Punt  de l’ordre  del  dia 
 

Acords  

1.Aprovació, si escau, d’un nou punt a l’ordre del dia S’aprova per 
assentiment 

2. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. S’aprova per 
assentiment 

3.Informe i aprovació, si escau, de les guies docents dels graus de la FCHS per al curs 
2018-19 

S’aprova per 
assentiment 

4. Informe i aprovació, si escau, de les guies docents dels màsters de la FCHS per al 
curs 2018-19 

S’aprova per 
assentiment 

5.Adhesió de la Junta a la proposta del departament de Traducció al nomenament de 
doctora Honoris Causa d’Anna Lluch 

S’aprova per 
assentiment 

 

 

Annex B. Exposició dels mèrits de la doctora Anna L luc per part de la directora del 
Departament de Traducció, Pilar Ezpeleta. 

El Departament de Traducció i Comunicació sol·licita l’adhesió de la FCHS a la proposta d’investidura 
d’Anna Lluch com a Doctora Honoris Causa. 

Aquesta proposta ve impulsada pel Máster en Traducció medico-sanitària i pel Grup d’investigació 
GENTT i va ser aprovada pel Consell de Departament de Traducció i Comunicació en sessió de 9 de 
juliol de 2018. 

Motivació 

A més de l’excepcional trajectòria científica i acadèmica, en el terreny clínic la doctora Anna Lluch ha 
dedicat i dedica especial atenció a la millora de la comunicació amb els pacients. 

Ha col·laborat activament amb el Màster en Traducció medico-sanitària de l’UJI, particularment en el 
disseny i implementació de les pràctiques professionals i investigadores. El Màster i Anna Lluch i el 
Servei que dirigeix han cooperat en la gestió de documentació multilingüe, i en la traducció 
heterofuncional de textos d’especialitat per a pacients  i personal sanitari. Arran d’aquesta línia de 
col·laboració, el grup d’investigació GENTT ha pogut gaudir de l’assessorament en matèria de 
comunicació clínica i la participació activa de la doctora Anna Lluch i el seu equip en projectes de 
recerca competitius de GENTT al voltant de la llegibilitat i la comunicació metge-pacient. 

La visió humanística i humanitzadora que la doctora Lluch té de la pràctica mèdica fa que al llarg de tota 
la seua trajectòria, la comunicació en totes les seves dimensions haja esdevingut un valor central. És 
aquest vessant el que justifica i dóna sentit a la proposta que eleva el Departament de Traducció i 
Comunicació, particularment en la seua dimensió vinculada a la comunicació, a altres formes 
interdisciplinàries de traducció, i la gestió dels llenguatges d’especialitat. 

Currículum abreujat 

La Dra. Ana Lluch Hernández es va llicenciar per la Facultat de Medicina i Odontologia de la Universitat 
de València en 1978. En 1985 va obtindre el grau de Doctora per la Universitat de València amb la 
qualificació de Premi Extraordinari. Ha disfrutat de diverses estades en centres estrangers rellevants, 
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com l'Institut de Tumors de Milà, en el Laboratori de Biologia Experimental o l'Hospital MD Anderson 
Càncer Center de Houston, en el Servici de Càncer de Mama. Actualment és Catedràtica de Medicina 
en la Facultat de Medicina de la Universitat de València i Cap de Servei d'Hematologia i Oncologia 
Mèdica de l'Hospital Clínic Universitari de València. Destaca la seua faceta com a Investigadora 
Principal del Grup d'Investigació de Biologia en càncer de mamà de la Fundació INCLIVA. 

En especial, cal mencionar la seua contribució per a identificar i avaluar marcadors tumorals que 
serveixen com a factors pronòstics i predictius de resposta terapèutica en el càncer de mama. Pertany 
al Grup Espanyol d'Investigació en Càncer de Mama (GEICAM) i al grup SOLTI participant en el 
desenvolupament de nombrosos assajos clínics a nivell nacional i internacional. És també avaluadora i 
membre del Comité Editorial de prestigioses Revistes i membre de l'European Society for Medical 
Oncology i de l'American Society of Clinical Oncology. Entre altres, ha sigut vocal de la Junta Directiva 
de la Societat Espanyola d'Oncologia Mèdica, Vicepresidenta de la Societat Espanyola de Senologia i 
Patologia Mamària, Membre de la Fundació d'Estudis Mastològics. 

Ha publicat més de 235 treballs científics pels quals ha rebut més de 9000 cites bibliogràfiques, i ha 
dirigit més de 20 tesis doctorals. Ha rebut entre altres els guardons següents: Premi a la Dona 
Treballadora, Premi Isabel de Villena i Premi Isabel Ferrer, Premi Salut i Societat, Premi Sanitària 2000, 
Distinció al Mèrit Científic, atorgat per la Generalitat Valenciana i més recentment, la Medalla de la 
Universitat de València. Des de l'1 d'abril de 2014 és Acadèmica de Número de la Reial Acadèmia de 
Medicina i Ciències afins de la Comunitat Valenciana. 

 


